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Eenmalige premie asbestdak/zonnedak  -  Aanvragen

Er is een eenmalige premie voor wie van zijn asbestdak een zonnedak maakt. 

Wie voor 31 december 2022 zijn asbestdak laat saneren en omvormt tot een zonnedak, 
kan rekenen op een premie van 12 euro/m². 

In totaal is 23 miljoen euro vrijgemaakt om die transitie te bekostigen.

De premie is te gebruiken voor niet-verwarmde niet-woongebouwen én het dak dient 
asbestvrij gemaakt te worden in 2022. Voor eind 2024 dient men de zonnepanelen te 
leggen. Die nieuwe zonnepanelen moeten minimum 10% van het gesaneerde dak 
bedekken.

1. Hoeveel aanvragen werden in 2022 ingediend? Graag totaalaantal en opdeling naar

a) provincie;

b) aantal m² dak;

c) hoeveel m² zonnepanelen/vermogen;

d) bedrag. 

2. Hoeveel aanvragen werden in 2022 aanvaard? Graag totaalaantal en opdeling naar

a) provincie;

b) aantal m² dak;

c) hoeveel m² zonnepanelen/vermogen;

d) bedrag. 

3. Hoeveel aanvragen werden in 2022 niet aanvaard? Graag totaalaantal en opdeling 
naar

a) provincie;

b) aantal m² dak;

c) hoeveel m² zonnepanelen/vermogen;

d) bedrag. 

4. Wat is de top 3 van redenen van weigering?

5. Hoe evalueert de minister de cijfers tot nu toe? 
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1. Er werden in 2022 185 aanvragen ingediend voor de asbest+PV-premie. Het ging 
telkens om de eerste stap van de aanvraag, de activatie, waarbij melding wordt 
gemaakt van de geplande investering. Er zijn geen detailcijfers beschikbaar.

2. Er werden in 2022 geen definitieve premie-aanvragen voor uitbetaling ingediend, enkel 
activaties. Bijgevolg werden er nog geen aanvragen aanvaard.

3. Er werden in 2022 geen definitieve premie-aanvragen voor uitbetaling ingediend, enkel 
activaties. Bijgevolg werden er nog geen aanvragen geweigerd.

4. Gezien er nog geen aanvragen werden geweigerd, is deze informatie niet beschikbaar.

5. Ik ben tevreden met de cijfers van het aantal activaties in 2022. Het gaat hier immers 
om zeer specifieke gebouwen, namelijk niet-verwarmde niet-residentiële gebouwen en 
een zeer specifieke investering in zowel de volledige sanering van een asbesthoudend 
dak als de installatie van zonnepanelen. Bovendien stel ik vast dat eind 2022 het aantal 
activaties sterk is gestegen en vernam ik dat deze trend zich doorzet in 2023. Na 
overleg met enkele stakeholders heb ik aan mijn administratie gevraagd om de 
communicatie omtrent deze premie via de website verder te verduidelijken. Ik heb ook 
één vereenvoudiging doorgevoerd aan deze maatregel, namelijk de afschaffing van de 
aftoppingsregel van 50% voor de premie voor asbestverwijdering in functie van de 
factuur voor de daksanering. Deze aftoppingsregel zorgde voor onnodige complexiteit 
en bood weinig meerwaarde in praktijk. Ik heb voorgesteld deze wijziging retroactief 
in te voeren op alle aanvragen voor uitbetaling van de premie die werden ingediend 
sinds 1 januari 2023, waardoor alle aanvragers hiervan zullen kunnen genieten.


